
 کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادسرآمد-فریدون 
محمدی در مراسم اختتامیه اولین جشنواره بازار سفر 
البرز افزود:»امروز روزی به یاد ماندنی برای استان البرز 
 »ATF« اســت زیرا از برندی گردشگری استان البرز
رونمایی می کنیم و به قطعا این نماد در آینده به عنوان یکی 
از مهمترین برندهای گردشگری داخلی تبدیل می شود.«
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
گفت: »استان البرز ظرفیت کامل برای تبدیل شدن به 
یکی از مهمترین مقاصد گردشگری کشور را دارد و امروز 

برای تحقق این وعده تلاش می کنیم.«
او با اشاره به اینکه البرز استانی تازه تاسیس است و هنوز 
با استان های تراز یک گردشــگری فاصله دارد، اظهار 
کرد: »با این وجود یکی از مهمترین امتیازات این استان 
نزدیکی به پایتخت و مرکز ثقل جمعیتی است. همچنین 
در مسیر بزرگترین استان های گردشگری کشور قرار دارد. 
برنامه ریزی سفر داخلی البرز بر اساس برنامه سفرهای 
آخر هفته تهرانی ها و سفرهای کوتاه مدت تدارک دیده 

شده است.«
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
دستی البرز با اشاره به اینکه برنامه ما ایجاد 500 واحد 
بومگردی در افق پنج ساله است، اظهار کرد: »با توجه 
به وجود ظرفیت های گردشگری در زمینه کشاورزی، 
بومگردی و اکوتوریسم می توانیم به قطب گردشگری 

کشاورزی و بومگردی تبدیل شویم.«
محمدی عزم راسخ را مهمترین مولفه برتری عنوان کرد 

و افزود: »در کنار راه اندازی هتل پنج ستاره استان و دیگر 
هتل ها می توانیم تدارک مدیریت مقصد را ببینیم.«

او مهمتریــن مولفه توســعه البرز را گردشــگری و 
صنایع دستی دانست که می تواند منجر به توسعه پایدار 
شود و گفت: »این نوید را می دهم که البرز وارد مرحله 
گردشگری مقصد شده و بسیاری از گردشگران از سراسر 
کشور برای دیدن البرز عزم سفر می کنند؛ درحالی که در 

گذشته فقط مسیر بوده است.«
محمدی ضمن تشکر از نگاه ویژه استاندار و دیگر حامیان 
توسعه گردشگری در استان گفت: »جشنواره بازار سفر 

به کمک بخش گردشگری و بخش خصوصی از جمله 
تعاونی گردشگری سیمرغ به عنوان مجری نمایشگاه و 
با حمایت دولت می تواند تحقق شعار مقصدسازی البرز 

را نشان دهد.
البرز در زمینه گردشگری تخصصی خوب عمل کرده 
اســت مدیر کل توسعه گردشــگری داخلی وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: »البرز 
در زمینه گردشگری تخصصی از جمله در حوزه های 
کشاورزی، ســلامت، کودک، ورزشی و  خوب عمل 

کرده است.«

سید مصطفی فاطمی در مراسم اختتامیه جشنواره بازار 
سفر البرز اظهار کرد: »بیماری کرونا در دو سال گذشته 
خسارات جبران ناپذیری به گردشگری به ویژه در بخش، 
خصوصی وارد کرده است. این نمایشگاه با هدف رونق 
دوباره گردشگری بعد از دو ســال کرونا نویدی برای 

شروع دوباره این فعالیت است.«
او خواستار حمایت هر چه بیشــتر مدیران استانی از 
بخش خصوصی شد و اظهار کرد: »لازم است بخش 
گردشگری در کارگروه های ستاد رفع موانع تولید استان 
پررنگ تر دیده شــود و با همفکری به رفع مشکلات 
پرداخته شود. قرار گرفتن تشکل های مختلف بخش 
خصوصی و دولت در کنار یکدیگــر مایه امیدواری 

است.«
فاطمی یکی از نکات نمایشگاه بازار سفر را فعالیت خوب 
البرز در حوزه گردشگری تخصصی عنوان کرد و گفت: 
»البرز فعالیت خوبی در زمینه گردشگری کشاورزی، 
ورزشی، طبیعت گردی، گردشگری کودک و گردشگری 
سلامت داشته است و بسیاری از طرح هایی که امروز 
می خواهد در کشور آغاز شود در استان البرز به عنوان 

پایلوت انجام شده است.«
او با اشاره به پتانسیل های خوب طبیعی البرز گفت: »به 
آینده گردشگری البرز امیدواریم. از طرفی نگاه مثبت 
استاندار به گردشگری آینده را امید بخش کرده است به 
گونه ای که می توان با استفاده از پتانسیل ها البرز را به مقصد 

گردشگری تبدیل کرد.

 7
نصف مخازن سد های مازندران خالی شد

 ساری-درخشنده،خبرنگاراقتصادسرآمد-میانگین ذخیره آب پشت سد های مازندران به ۴۳ درصد رسیده است.
طوسی مدیر تاسیسات آبی و برقابی شرکت آب منطقه ای مازندران گفت: ۴۳ درصد از مخازن سد های استان اکنون پر است و با توجه به کاهش بارندگی ها و آورد رودخانه ها در برخی مناطق از جمله 

اراضی پایین دست سد شهید رجایی ساری و سد هراز با چالش مواجه هستیم.
به گفته او ۳۴ درصد از حجم مخزن سد شهید رجایی ساری به عنوان بزرگترین سد استان اکنون آبگیری شده است و کشاورزان شهرستان های ساری و میاندورود تا ۳۱ تیرماه می توانند از آب رها شده از این 
سد بهره مند شوند. سد شهید رجایی ساری با ظرفیت آبگیری ۱۶۰ میلیون مترمکعب در ۴۵ کیلومتری جنوب غربی ساری قرار دارد و بیش از ۳۵ درصد از ذخیره آب این سد تاکنون برای مصارف کشاورزی 

رهاسازی شده است. این سد علاوه بر تامین آب مورد نیاز ۵۲ هزار هکتار زمین های کشاورزی، حدود ۱۵درصد آب آشامیدنی مرکز مازندران را نیز تامین می کند.
طوسی گفت: در حوزه سد هراز و شهرستان های محمودآباد و آمل نیز به دلیل کاهش آورد رودخانه دچار چالش هستیم که کشاورزان باید مصرف آب را مدیریت کنند.

با حضور مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز؛

از نشان  ATF بازار سفر البرز رونمایی شد

از امروز لغایت 10 تیر برگزار می شود؛

نمایشگاه برندهای مطرح چوب و صنایع کارگاهی برگزار می شود

  اجرای ۹۵ درصدی ابلاغ الکترونیکی در دادگستری سراسر لرستان
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اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-
مدیرعامل نمایشگاه بین المللی اصفهان از برپایی دو 
نمایشگاه تخصصی در حوزه چوب و صنایع کارگاهی 

همزمان با نخستین دهه تیرماه سال جاری خبر داد.
 احمدرضا طحانیان با اشاره به اینکه فعالیت های اجرایی 
رویدادهای نمایشگاهی در استان اصفهان مانند همیشه 
در حال انجام است، گفت: نمایشگاه بین المللی اصفهان 
در روزهای هفتم تا دهم تیرماه میزبان بیستمین نمایشگاه 
صنایع چوب، ماشــین آلات، یراق آلات و مواد اولیه و 
همچنین هفدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت و صنایع 

کارگاهی خواهد بود.
وی با اشاره به برگزاری بیستمین نمایشگاه صنایع چوب، 
ماشین آلات، یراق آلات و مواد اولیه افزود: این نمایشگاه 
در ســه هزار و ۴۰۰ مترمربع فضای مفید نمایشگاهی 

برگزار می شود و شرایطی را فراهم خواهد آورد که ۵۶ 
شرکت از استان های مختلف کشور به ارائه دستاوردها 

و توانمندی های خود بپردازند.
طحانیان با بیان اینکه در این نمایشــگاه نمایندگانی از 
هشت استان کشــور حضور خواهند داشت، تصریح 
کرد: استان های اصفهان، تهران، البرز، آذربایجان شرقی، 
آذربایجان غربی، فارس، خراسان رضوی و قم در این 
نمایشگاه نماینده دارند؛ همچنین شرکت های حاضر 
در نمایشگاه، کالاها، محصولات و خدمات خود را در 
زمینه های ماشین آلات چوب، MDF، روکش، نوار لبه 
PVC، دستگاه های CNC، هایگلاس، یراق آلات، ابزار 
و تیغه های برشی، درب، اکسسوری آشپزخانه، چسب و 

رنگ چوب به نمایش می گذارند.
وی با بیان اینکه علاوه بر نمایندگان استان های مختلف 

کشور، نمایندگانی از برندهای مطرح بین المللی نیز در این 
نمایشگاه حضور دارند، افزود: شرکت هایی از استان های 
اصفهان، تهران، همدان، البرز، یزد و قزوین در نمایشگاه 
صنعت و صنایع کارگاهی اصفهــان حضور خواهند 
داشت؛ همچنین بازرگانان ایرانی در قالب نمایندگی 
محصولات و کالاهای خارجی از کشــورهای ژاپن، 
مالزی، چین، کره جنوبی، تایوان، ترکیه، آلمان، ایتالیا، 
چک، سوئد، انگلستان و اسپانیا به عرضه جدیدترین 
محصولات و ماشــین آلات حــوزه صنایع کارگاهی 
می پردازند. مدیرعامل نمایشــگاه بین المللی اصفهان 
با تاکید بر اینکه نمایشگاه صنعت این دوره، با شرایط 
متفاوت تری نسبت به سال گذشته برگزار خواهد شد، 
تصریح کرد: حضور برندهای مطرح و فعال تولید و تامین 
کننده ابزار و ماشین آلات صنعتی با هدف ایجاد فرصت 

مناسب به منظور معرفی و تبادل اطلاعات و آشنایی هر 
چه بیشتر صنعتگران و فعالان صنعت کشور و همچنین 
تلاش برای رفع نیاز و تکمیل زنجیره تامین و ملزومات 
مورد نیاز کارخانجات و کارگاه های صنعتی از جمله 
ویژگی های برگزاری هفدهمین نمایشگاه بین المللی 

صنعت و صنایع کارگاهی به شمار می رود.

خرم آبــاد -رضا حبیبی،خبرنگاراقتصادســرآمد-
رئیس کل دادگستری لرستان از اجرای ۹۵ درصدی 
ابلاغ الکترونیکی در دادگستری سراسر استان خبر داد. 

محمد رزم در نشست اعضای شورای قضائی لرستان با 
نماینده ولی فقیه در استان، ضمن گرامیداشت هفته قوه 
قضاییه و یاد و خاطره شهدای حادثه دلخراش هفتم تیر، 
اظهار کرد: خون پاک شهدای ارزشمند موجب استحکام 

پایه های نظام جمهوری اسلامی می شود.
وی خاطرنشان کرد: تا قبل از شهریور سال ۹۸، ۸۲ هزار و 
۵۰۵ فقره پرونده موجودی در دادگستری لرستان داشتیم، 
۹۰۲ هزار و ۹۱۵ پرونده طی دو سال گذشته تشکیل شده 

و ۹۳۸ هزار پرونده نیز طی این مدت مختومه شده است.
رئیس کل دادگستری لرستان با اشاره به اجرای احکام ۳۰ 
هزار فقره تا قبل از شهریور ۹۸، افزود: ۱۵ هزار پرونده از 
این تعداد انجام شده و نیم دیگری از آن مانده است، ضمن 
اینکه پرونده های ورودی  از ســال ۹۸ تاکنون مختومه 

شده است.
رزم با بیان اینکه در چارت تشکیلاتی دادگستری استان 
۴۲۴ پست قضایی داریم، تصریح کرد: در حال حاضر 
۲۴۸ قاضی در استان مشــغول به کار هستند و ۱۷۶ نفر 
قاضی کم داریم، بنابراین ۴۱ درصد شعب ما بدون تصدی 

قاضی اداره می شوند.

وی با اشــاره به اضافه شدن ۲۵ شــعبه قضایی طی دو 
سال گذشته به مجموعه دادگستری استان، خاطرنشان 
کرد: همچنین ۹۳ پســت قضایی طی این بازه زمانی در 

دادگستری لرستان ایجاد شده است.
رئیس شورای قضایی لرستان بیان کرد: هفت دادگاه بخش 
از شهریور سال ۹۸ تاکنون در استان تشکیل و ۵۳ نفر قاضی 

نیز جذب شده است.
رزم با اشــاره به اجرای ۹۵ درصدی ابلاغ الکترونیکی 
در دادگستری سراسر استان، عنوان کرد: ۵ هزار و ۶۰۰ 
دادرسی الکترونیکی طی ۲ سال گذشته صورت گرفته 

است.

وی با بیان اینکه ۴۳ درصــد پرونده ها منجر به صلح و 
سازش شده است، افزود: ۴ هزار و ۵۷۰ هکتار خلع ید طی 

دو سال گذشته داشتیم.
رئیس کل دادگستری لرســتان، بازپرداخت تسهیلات 
و ســرمایه در گردش را مهمترین مشــکل واحدهای 
تولیدی دانســت و اظهار کرد: در حال پیگیری هستیم 
که سرمایه گذار جدیدی تحت عنوان زاگرس خودرو 

جانشین عظیم خودرو شود.
رزم، وضعیت گرانی، بیکاری و مشکلات اقتصادی در 
استان را نگران کننده عنوان و خاطرنشان کرد: این مسائل 

موجب شده جرائم در استان افزایش یابد.

 شهردار همدان:
 روزانه هزار تن آسفالت در سطح شهر همدان 

توزیع می شود

همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار همدان گفت: در راستای بهسازی و 
اجرای نهضت آسفالت معابر سطح شهر همدان روزانه توزیع هزار تن آسفالت برای ترمیم 

معابر اصلی شهر همدان هدف گذاری شده است.
 »سید مسعود حسینی« با اشاره به ضرورت آگاهی شهروندان از این سطح گسترده ترمیم 
و بهسازی آسفالت افزود: با بررسی های فنی صورت گرفته و تلاش همکاران شهرداری 

هدف گذاری روزانه هزار تن آسفالت محقق می شود.
وی اطلاع رسانی و آگاه سازی شهروندان در خصوص خدمات ارائه شده توسط مدیریت 
شهری را بسیار مهم ارزیابی کرد و اظهار داشت: آسفالت معابر جزو شاخص های مهم در 
افزایش رضایتمندی شهروندان است و مقرر شد میزان آسفالت ریزی، درزگیری و ترمیم 

معابر شهری به اطلاع عموم مردم برسد.
شهردار همدان گفت: با توجه به اولویت های اعلام شده توسط مناطق و نیاز به ترمیم و 
بهسازی آسفالت مناطق مختلف شهر توزیع آسفالت به طور عادلانه در بین مناطق و سطح 

شهر تقسیم می شود.
حسینی خاطرنشان کرد: اجرای آسفالت معابر و بلوارها همواره از خواسته های به حق 
شهروندان است و برحسب نیاز و اولویت مناطق توسط گروه های اجرایی سازمان آسفالت 

ریزی صورت می گیرد.

 مسئول جدید روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی 
استان بوشهر منصوب شد

بوشهر – سهیلا کرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد-طی مراسمی با حضور مدیرکل و معاونین 
اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر، محمد مهدی عزیززاده بعنوان مسئول جدید روابط 

عمومی این اداره کل معرفی شد.
با حکم محمد شکیبی نسب مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر، محمد مهدی عزیززاده 

به عنوان مسئول جدید روابط عمومی بنادر استان بوشهر منصوب شد.
شکیبی نسب در مراسم معارفه مسئول جدید روابط عمومی، با بیان نقش پر رنگ روابط 
عمومی در دنیای امروز، برقراری ارتباط و تعامل سازنده و برنامه ریزی شده با مشتریان و 
ذینفعان اداره کل را از اهم وظایف روابط عمومی برشمرد. هم چنین نسبت به توسعه روابط 

عمومی در بنادر تابعه استان تاکید کرد. در این مراسم از روشن بهزادی نیز قدردانی شد.

 شهردار گرگان مطرح کرد؛
 بی عدالتی و توسعه نامتوازن شهری در گرگان

گرگان-آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار گرگان به توسعه نامتوازن شهری و فقدان 
عدالت در برخی نقاط گرگان اشاره کرد و گفت: امیدواریم با شعار محله محوری و قرارگاه 
جهادی توسعه محلات شاهد رضایتمندی بیشتر مردم این مناطق باشیم.محمدرضا سبطی 
اظهار کرد: از آنجایی که شهرداری یک درگاه اجرایی خودگردان است از کمک های استانی 
و ملی برخوردار نیستیم و یا کمک ها بسیار جزئی بوده، لذا چابک سازی در حوزه نظامات 
اداری برای توسعه شهر در دستور کار ما قرار گرفته است.وی با بیان اینکه اولین خدمات 
اداری شهرداری صدور پروانه و مجوزهای ساخت در سطح شهر است، افزود: در همین 
راستا کنترل نقشه در شهرداری مناطق مستقر شد و سرعت رسیدگی به این مسئله به یک 
هفته تغییر کرد و این اقدام مهمی بود که ابتدا با مقاومت های زیادی همراه بود، افراد دست 
اندرکار می دانند که با با این اقدام، کار بزرگی در عرصه شهرسازی اتفاق افتاد.شهردار گرگان 
تاکید کرد: در صدور پروانه به سمت الکترونیکی شدن حرکت کردیم البته در حال حاضر 
اشکالاتی در این طرح وجود دارد که در حال رفع است اما در بدبینانه ترین حالت اشکالات 
آن تا پایان سال جاری بی نقص خواهد شد، در گذشته صدور پروانه شهرداری چهار الی 
پنج ماه طول می کشید که با چابک سازی نظام اداری به ۲۰ روز تقلیل یافت و با الکترونیکی 

شدن، صدور پروانه در مدت زمان کوتاهی قابل انجام شد

  معاون شرکت آبفا استان همدان خبر داد؛
اصلاح 800 متر شبکه آبرسانی در روستای چشمه قصابان

همدان -فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آب 
و فاضلاب استان همدان از اصلاح 800 متر شبکه و استاندارد سازی قریب به ۸۰ فقره  

انشعاب آب در  روستای چشمه قصابان خبر داد.
حمیدرضا نیکداد ضمن اشاره به مجموعه پروژه های مرتبط با اصلاح شبکه و استاندارد 
سازی انشعابات آب در روستاهای استان،گفت: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده 
اصلاح ۹۰۰ متر شبکه با لوله سایز ۱۱۰ میلی متر و استانداردسازی ۱۰۰فقره  انشعاب در 

روستای چشمه قصابان در دستور کار قرار گرفت.
وی با اذعان به اینکه تاکنون اصلاح و بازســازی ۸۰۰ متر از پروژه مذکور عملیاتی شده 
است عنوان کرد: خوشبختانه در حال حاضر پروژه با پیشرفت فیزیکی ۹۰ درصد در حال 
انجام می باشد که انتظار می رود ۱۰ درصد باقی مانده ظرف یک تا دو ماه آتی به طور کامل 
عملیاتی شود. نیکداد افزود: همچنین تاکنون ۸۰ فقره انشعاب فرسوده نیز در این روستا 
استانداردسازی شده است. وی با بیان اینکه با اجرای پروژه مذکور مشکل افت فشار تعدادی 
از مشترکین در روستای چشمه قصابان برطرف خواهد شد،خاطرنشان کرد: بخشی از 

حوادث مرتبط با  فرسودگی شبکه نیز با اجرای این پروژه مرتفع خواهد شد.
وی اعلام کرد: مجموع اعتبارات عمرانی این پروژه ۳۰۰ میلیون تومان می باشد که تاکنون 

۲۱۵ میلیون تومان از آن هزینه شده است.

  مدیرکل بنیاد مسکن استان:
طرح هادی در ۲۲0 روستای ایلام اجرایی شد

ایلام-حسن بیگی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل بنیاد مسکن ایلام گفت: سال گذشته 
طرح هادی در ۲۲۰ روستای ایلام اجرایی شده است.

حبیب الله محبی گفت: با هدف هویت بخشــی به مالکیت خصوصی و کاهش نزاع و 
برخوردها در حوزه اراضی و جذب تسهیلات مالی در روستاها طرح صدور سند در روستاها 

و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر شتاب گرفته است.
او گفت: در روستاهای بالای ۲۰ خانوار و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت مجموعاً تا 
پایان۱۴۰۰ بالغ بر ۳۱ هزار جلد سند با همکاری ثبت اسناد و املاک استان صادر شده است.

به گفته محبی  امسال بالغ بر یک هزار و ۶۰۰ جلد سند در دستور کار قرار گرفته است.
مدیرکل بنیاد مسکن ایلام گفت: البته در راستای توسعه و بهبود زیرساخت های روستایی 
در استان نیز طرح های هادی امسال اجرا می شوند. او گفت: در ۱۴۰۰ برای ۶۰ روستا طرح 
هادی تهیه شده است، همچنین در بیش از ۲۲۰ روستای استان نیز عملیات اجرایی طرح 

هادی با اعتبار ۱۷۰ میلیارد تومان اعتبار اجرایی شد.

 پیشرفت 99 درصدی بزرگراه بین المللی ارومیه- سرو
ارومیه-خبرنگارخبرنگاراقتصادســرآمد-مدیرکل راه و شهرســازی آذربایجان غربی 
گفت: پروژه احداث بزرگراه بین المللی ارومیه- سرو با ۹۹ درصد پیشرفت اجرایی آماده 

بهره برداری است.
 سید محسن حمزه لو گفت: آماده سازی و آسفالت تمامی قسمت های بزرگراه ارومیه – سرو 

انجام گرفته و پیشرفت اجرایی پروژه به ۹۹ درصد رسیده است. 
وی ادامه داد: در حال حاضر نصب علائم ترافیکی، خط کشی و آماده سازی مسیر برای 
زیربارترافیک رفتن باقی مانده تا با ارتقای ایمنی زمینه ترانزیتی شدن این محور فراهم شود. 
حمزه لو با بیان اینکه بزرگراه بین المللی ارومیه – سرو یکی از محورهای مهم برای توسعه 
پایدار است،  گفت: بزرگراه بین المللی ارومیه- سرو بعد از ۲۷ سال آماده بهره برداری است 

تا توسعه، پیشرفت و ایمنی را برای مردم منطقه به ارمغان بیاورد. 
مدیرکل راه و شهرسازی استان یادآور شد: برنامه ریزی شده در روزهای روز آینده بزرگراه 

بین المللی ارومیه – سرو به طور کامل افتتاح شود.

  تکریم و معارفه مسئولان هلال احمر تبریز

تبریز – امید محمد زاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-طی مراسمی با 
حضور امدادگران ، نجاتگــران ، داوطلبان و جوانان و معاونین و 
مشاور مدیرعامل آیین تکریم و معارفه مسئولان هلال احمر تبریز 

برگزار شد .
در سالن اجتماعات شعبه تبریز برگزارشد ، دکتر رسول ابراهیمی 
اصل مشاور مدیر عامل در امور فرهنگی و اجتماعی با تجلیل از 
زحمات کارکنان و اعضا ، به ویژه تلاش های رئیس سابق هلال 
احمر تبریز گفــت : خدمت در هلال احمر عشــق و علاقه می 
خواهد ، دوران خدمت در هلال احمر سرشار از لحظه های ناب 

و ماندگار است .
وی افزود : شعبه تبریز رسالت بســیار مهمی دارد،تبریز مستعد 
بحران ها و زلزله های بزرگی است و نیاز به آمادگی کامل نیروهای 

امدادی دارد.
وی افزود : یکی از مهمترین اقدامات شعبه تبریز برقراری ارتباط با 
خیرین و جذب مشارکت ها و کمکهای مردمی و توسعه آموزش 

های همگانی است .
ابراهیمی نجات جان انســان ها را مهمترین رسالتی دانست که 

نیروهای هلال احمر شبانه روزی پیگیری می کنند.
وی با تشریح اهداف و برنامه های مدیر عامل انقلابی و جهادی 
استان ، برای سرپرست جدید هلال احمرتبریز آرزوی موفقیت کرد
مشاور مدیر عامل در پایان با تقدیر از زحمات رئیس قبلی هلال 
احمر تبریز اظهار داشــت : برای برادر یوسفی پور که سی سال 
خدمات خالصانه و صادقانه ارائه داده اند ازدرگاه خداوند متعال 

ایامی خوش و سرشار از معنویت آرزو می کنیم .
محمد یوسفی پور رئیس سابق جمعیت هلال احمر شهرستان تبریز 
نیز به ارائه گزارشی از مقاطع مختلف خدمت خود در پست های 
اداری و امدادی و وظایف محوله پرداخت و گفت : سعی کردم با 
در نظر گرفتن رضای الهی در خدمت بندگانش باشم و هرچه در 

توان داشتم دریغ نکردم .
وی با تقدیر از تلاشهای خالصانه اعضای داوطلب گفت : تحقق 
برنامه های هلال احمر و موفقیت در اجرای آنها در گرو همکاری 
اعضای داوطلب بوده و از این بابت از همه اعضا تشکر و قدردانی 

می کنم .
یوسفی پور به پاره ای از طرح های اجراشده در دوران کرونا اشاره 
کرد و افزود : اجرای طرح آمران سلامت، ناظران سلامت، راه اندازی 
مرکز واکسیناسیون کرونا و توزیع بسته های معیشتی و بهداشتی از 

جمله اقدامات مهم در سال های اخیر بود .
بهمن زارع سرپرست جدید هلال احمر تبریز هم با تقدیر از اعتماد 
مدیر عامل استان ابراز امیدواری کرد با کار تیمی و جهادی و انقلابی 
و با تعامل با هیئات حسینی و خیریه ها و موسسات و  برنامه ها را 

پیگیری کرده و به فرجام برسانند
همچنین در این روز علاوه بر معارفه بهمن زارع بعنوان سرپرست 
جدید و تکریم از زحمات محمد یوسفی پور رئیس قبلی هلال 
احمر تبریز ، داود روشنی هم بعنوان معاون شعبه هلال احمر تبریز 

معرفی شد .

 مدیر کل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
سمنان :

حوزه های علمیه پایگاه های اسلام، انقلاب 
و ارزش های دینی هستند

سمنان-رضاییان،خبرنگاراقتصادسرآمد-»سلامی«مدیر کل حفظ 
آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس سمنان گفت: حوزه های علمیه 
پایگاه های اسلام، انقلاب و ارزش های دینی هستند که عالمانی 
برای ترویج و تبلیغ و تبیین احکام الهی و دین اسلام تربیت می کنند.
به گزارش خبرنگار دفاع پرس از سمنان، سرهنگ پاسدار »محمد 
حسن سلامی« مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
استان سمنان در دیدار با حجت الاسلام و المسلمین »علی اصغر 
ابراهیمی فر« مدیر حوزه علمیه اســتان سمنان اظهار داشت: در 
دوران دفاع مقدس مهمترین مولفه پیروزی ما معنویت، ایمان به خدا 
و اعتقاد به ارزش های جهاد و شهادت بود که روحانیون با حضور 

عملی در جبهه های حق علیه باطل مروج آن بودند.
وی ادامه داد: نقش روحانیت در طول تاریخ اسلام و انقلاب و دوران 
دفاع مقدس یک نقش بی بدیل است و روحانیت مردمی ترین نهادی 
است که پیوند ناگسستنی با مردم داشته و همواره در سخت ترین 

شرایط همراه با مردم بوده اند.
سلامی با اشاره به اینکه روحانیت با حضور خود در عرصه های 
رزمی، دفاعی، تبلیغی و ترویجی منشأ خیر و برکات فراوانی بودند، 
گفت: نقش جامعه طلاب و روحانیت در طول جنگ تحمیلی 
بسیار چشمگیر بود و در این راســتا روحانیت نقش پیشتازی و 

پیش گامی داشتند.
مدیر کل حفظ آثار و نشر ارز شهای دفاع مقدس سمنان  ادامه داد: 
مهمترین نقش طلاب و روحانیون در سال های جنگ تحمیلی 
معنویت افزایی و تقویت روحیه حماسی رزمندگان بود و رسالت 
امروز طلاب ترویج و نشر ارزش ها انقلاب و دفاع مقدس و زنده 

نگه داشتن یاد شهدا است.
سلامی با بیان این که روحانیون و علما در دوران انقلاب و دفاع 
مقدس از نزدیک ترین یاران امام و انقلاب بودند، گفت: حوزه های 
علمیه پایگاه های اســلام، انقلاب و ارزش های دینی هستند که 
عالمانی برای ترویج و تبلیغ و تبیین احکام الهی و دین اســلام 

تربیت می کنند.
حجت الاسلام ابراهیمی فر مدیر حوزه علمیه استان سمنان در این 
ادامه این نشست بیان کرد: به لطف الهی اهتمام به مساله دفاع مقدس 
و ترویج روحیه ایثار و شهادت با جدیت هر چه تمام در حوزه های 
علمیه دنبال می شود و ما آماده همه نوع همکاری با سازمان ها و 
نهاد های مرتبط با این عرصه از جمله سازمان نشر آثار و ارزش های 

مشارکت روحانیت در دفاع مقدس هستیم

سه شنبه 7 تیر ماه  1401 - شماره 1389

اخبار

 رئیس روابط عمومی شرکت گاز استان آذربایجان شرقی 
خبر داد،

  وقوع 4۲ حادثه ناگوار
  ناشی از بی احتیاطی مشترکین گاز

طی 3 ماه نخست 1401

 تبریز – امید محمد زاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-در 3 ماه نخست سال 
جاری، 42 حادثه ناگوار به دلیل بی احتیاطی مشترکین استان آذربایجان 

شرقی در بکارگیری نکات ایمنی گاز طبیعی به وقوع پیوسته است.
سخنگوی شرکت گاز استان آذربایجان شرقی با اعلام این خبر گفت: با 
وقوع  این حوادث ناگوار، 5 نفر از هم استانی های عزیز جان خود را از 
دست داده و 8 نفر مصدوم شده اند. وی ادامه داد: متأسفانه به رغم توصیه 
های مکرر در زمینه مصرف ایمن گاز طبیعی، کماکان بی احتیاطی و سهل 
انگاری در این امر، قربانی می گیرد و با وجود بکار بستن ساده ترین روش 
های پیشگیری از وقوع حوادث ناگوار، برخی از مشترکین با عدم رعایت 
این نکات، جان خود و خانواده شان را به خطر می اندازند. مهندس قنبری 
افزود: در تحلیل گزارش حادثه 3 ماهه اســتخراجی، علّت اصلی گاز 
گرفتگی عدم وجود کلاهک استاندارد و دلیل بروز انفجار و آتش سوزی 
نشت گاز از شیر مصرف به دلیل عدم نصب درپوش بیان شده است. رئیس 
روابط عمومی شرکت گاز استان بار دیگر از مشترکین گاز درخواست 
نمود: این شرکت در راستای ادای مسؤولیت اجتماعی خود ضمن اجرای 
پروژه های مهم پژوهشی و استخراج علل و عوامل بروز حادثه، نسبت به 
 اطلاع رسانی پیام های ایمنی از طریق سایت شرکت گاز استان به آدرس:
 nigc-eazar.ir اقدام کرده، لذا از کلیه مشترکین عزیز تقاضا دارد در 
راستای حفظ جان خود و عزیزان شان، این نکات را بیش از پیش رعایت 

کنند.

 جدال گلستان با پدیده بیابانی  شدن 

معضلی که باید جدی گرفت

گرگان-آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-استان گلستان با طبیعت سر 
سبز و جنگل های زیبای هیرکانی آن شهره بود که از یک دهه اخیر به دلایل 
تغییرات اقلیمی گرفته تا تهدیدات خشکسالی و کم آبی با پدیده بیابانی 
شدن مواجه شده است، معضلی که باید برای جلوگیری از گسترش آن 
تدابیری ویژه ای اتخاذ کرد.وجود وزش بادهای شدید به همراه گرد و غبار 
در بخش های شمالی گلستان، تصویر بیابانزایی را بیشتر نمایان می کند و 
زنگ خطر به صدا در آمده تا اقدامی کلان برای برنامه ریزی و مقابله جدی 
و اصولی با این معضل صورت گیرد.کارشناسان منابع طبیعی و آبخیزداری 
، همواره نسبت به گسترش تدریجی بیابانی شدن در اراضی شمال و در 
نزدیکی مرز مشترک گلستان و ترکمنستان هشدار داده تا برخورد با این 
معضل فرارو این استان گرفته شــود.مطابق داده های آماری اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان، در زمان حاضر بیابان های این استان 
شمالی ۳۰۶ هزار هکتار تخمین زده می شود که در حوزه شهرستان های 
گنبدکاووس، مراوه تپه، گمیشان و آق قلا قرار دارد.براساس این گزارش، 
در گلستان چهار منطقه تحت تاثیر فرسایش بادی در سه شهرستان و 
در مساحتی افزون بر ۱۳۰ هزار هکتار شناسایی شده است که تمام این 
سطح در منطقه برداشت واقع شده است و از کل سطوح مناطق برداشت، 
مساحت  ۱۳ هزار هکتار با شدت زیاد،  ۹۶ هزار هکتار با شدت متوسط 
و ۲۱ هزار هکتار با شدت کم است.در زمان حاضر گلستان با پدیده گرد و 
غبار مواجه است و سابقه وقوع پدیده گرد و غبار از جمله خرداد ۱۳۹۴، 
۱۲ تیر ۱۳۹۶ ، ۱۰ مرداد ۱۳۹۶، ۱۰ خرداد ۱۳۹۹، ۹ تیر ۱۴۰۰ و ۵ شهریور 
۱۴۰۰ در استان ثبت شده و تکرار آن نگرانی ها را به دلیل تهدید امنیت 

غذایی بیشتر می کند.

  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه:

 مصرف ماهانه آب هرخانواده باید
 به زیر 1۵ مترمکعب برسد

 

کرمانشاه-کبودی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب استان کرمانشاه گفت : مصرف ماهانه آب هرخانواده در استان 
باید به زیر ۱۵ مترمکعب برسد، قطعی آب در انتظار مشترکان پرمصرف 
و بدمصرف است. رضا داوودی گفت : با توجه به کاهش نزولات جوی 
در طی سال های گذشته، اکنون با افت شدیدی در منابع آبی مواجه شدیم، 
بنابراین این نگرانی وجود دارد که در برخی از نقاط استان با کاهش هایی 
برای تأمین آب مواجه شویم. به گفته مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان کرمانشاه بر همین اساس یک کمپین با عنوان »من هم مراقب آب 
هستم« راه اندازی شده تا بتوانیم با آگاهی سازی و مشارکت خود مردم، 
میزان مصرف بهینه ای داشته باشیم. تا بتوانیم آب بخش های مختلف 
شهر ها و روستا ها را به نحو مطلوب تامین آب داشته باشیم. در همین 
راستا برنامه های خاصی از جمله کارگاه طرح ملی آموزش بانوی آب 
با جامعه هدف بانوان در ادارات و کارگاه های صنایع دستی، طرح های 
با مدارس، کانون پرورش فکری و انتشار پیام را داریم. مشترکانی که تا 
۳۰ متر مکعب یعنی دو برابر الگوی مصرف را مصرف می کنند به عنوان 
پر مصرف و بیشتر از ۳۰ مترمکعب مصرفی را به عنوان بد مصرف تلقی 
می شود. مصرف ماهانه آب هر خانواده در استان باید به زیر ۱۵ مترمکعب 
برسد، مشترکان پرمصرف هزینه بهای آب خود را باید چند برابر و بالاتری 
پرداخت کنند و مشترکانی با الگو های بالای ۳۰ متر مکعب، بد مصرف 
هستند که ضمن ارسال اخطار پیامکی و کتبی و در صورت نبود رعایت 
قطعی آب آن ها در وهله اول ۲ تا ۵ ساعت قطع خواهد داشت و اگر این 

روال ادامه داشته باشد ساعت قطعی ها افزایش خواهد یافت.


